



赛马证章/会员卡遗失申报及补办申请表 Report for Loss of Racing Badge / Membership Identification Card

* 请在适当方格内加上 ✓ 号 Please tick the appropriate box(es)

- I wish to report the loss of the following membership item(s), and do not need a replacement for the item(s).
本人拟报失下列物品，并无需补领失物。
- I wish to report the loss of the following membership item(s) and need a replacement. I agree to pay for the replacement at the rates as indicated below.
本人拟报失下列物品，并需补领失物。本人同意按照以下费用支付补发失物。

A / 赛马证章 (每套人民币500元) Racing Badge (RMB500 / set)
<input type="checkbox"/> 每套赛马证章包含一个会员证章和一个可转用证章 A set of Racing Badge includes a Member's Badge and a Transferable Badge
B / 会员卡 Membership Identification Card
<input type="checkbox"/> 本人 Myself <input type="checkbox"/> 配偶 Spouse <input type="checkbox"/> 子女 Children (持有人姓名 Name of Cardholder _____)
递交方式 Submission Channels
<p>请通过以下方式交回填妥的登记表。 Please return the completed form by one of the following ways.</p> <p>电邮 E-mail: bjch.membership@hkjc.org.hk 邮寄 Mail: 北京市东城区金宝街68号, 北京香港马会会所会员行政部, 100005 Membership Administration Department, Beijing Hong Kong Jockey Club Clubhouse No.68 Jinbao Street, Dongcheng District, Beijing, 100005</p>

在向本会提供本表格内的个人资料之前，请先细阅并签署《个人信息处理规则》。该文件已述明本会使用有关数据的限制。该文件可在北京香港马会会所官网 <https://www.beijingclubhouse.com/zh-CN/privacystatement.aspx> 查阅。

Prior to providing the personal data sought within this form, you should have read and signed *Personal Information Processing Rules* which restricts our use of these data. The document is available on <https://www.beijingclubhouse.com/en-US/privacystatement.aspx>.

主卡会员姓名
Principal Member's Name _____

主卡会员签署
Principal Member's Signature _____

主卡会员编号
Principal Membership No. _____

日期
Date _____

查询 Enquires: 电话 Tel: (8610) 5911 8888 电邮 Email: bjch.membership@hkjc.org.hk 网址 Website: www.beijingclubhouse.com

本文件以简体中文书就，若其他语言文字的翻译版本（如英文）与简体中文版存在不一致之处，以简体中文版为准。
This document is written in simplified Chinese. In case there is any inconsistency between the simplified Chinese version and the translated versions in other languages (e.g. English) of this document, the simplified Chinese version shall prevail.